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Crna Gora 

Opština Bijelo Polje 

Kancelarija za lokalni ekonomski razvoj 

ZAPISNIK 

XXIII SJEDNICA SAVJETA ZA EKONOMSKI RAZVOJ 

OPŠTINE BIJELO POLJE 

Datum održavanja sjednice : 16.07.2024.god. 

Sjednici su prisustvovali: 

1. Hasan Ramović, predsjednik Savjeta za ekonomski razvoj; 

2. Radoslav Raičević, član Savjeta;  

3. Muzafer Ljuca, član Savjeta; 

4. Enes Bojadžić, član Savjeta; 

5. Goran Radović, član Savjeta;  

6. Safet Franca (umjesto Hilmije Franca), član Savjeta;  

7. Arsenije Vujičić, član Savjeta;                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

8. Veselin Drobnjak, član Savjeta;  

9. Džemal Ećo, član Savjeta; 

10. Dalibor Đogović, šef Kancelarije za lokalni ekonomski razvoj Opštine Bijelo Polje; 

11. Kemal Alić, sekretar Sekretarijata za poljoprivredu Opštine Bijelo Polje; 

12. Armin Sijarić, sekretar Sekretarijata za održivi i ruralni Opštine Bijelo Polje; 

 

Sjednici nijesu prisustvovali: 

1. Neđeljko Jeremić, član Savjeta; 

2. Slobodan Vojinović, član Savjeta; 

3. Armin Hodžić, član Savjeta; 

4. Slađana Nedović, član Savjeta; 

5. Nemša Omerhodžić, član Savjeta; 

6. Admir Zekić, član Savjeta; 

7. Sead Gušmirović, član Savjeta. 

 

 

Dana 16.07.2024. god. u 10h počela je XXIII. sjednica Savjeta za ekonomski razvoj Opštine 

Bijelo Polje. Predložene tačke dnevnog reda na sjednici su bile:  

 

Adresa: Ulica Slobode br. 5, 
81 000 Bijelo Polje, Crna Gora 

Tel/fax +382 (0) 50 432 630 
E-mail: kler@bijelopolje.co.me 

mailto:kler@bijelopolje.co.me
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1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice; 

2. Aktuelnosti u vezi organizacije 5. Bjelopoljskog biznis foruma; 

3. Ostale teme. 

 
Hasan Ramović: Pozdravio prisutne. Otvorio XXIII. sjednicu Savjeta za ekonomski razvoj. 

Pitao da li se članovi slažu sa predloženim dnevnim redom. Dnevni red prihvaćen.  

 Prešao na prvu tačku dnevnog reda: Usvajanje Zapisnika sa prethodne sjednice.  

Savjet jednoglasno usvojio Zapisnk sa prethodne sjednice. 

 Prešao na drugu tačku dnevnog reda: Aktuelnosti u vezi organizacije 5. Bjelopoljskog 

biznis foruma.  

Hasan Ramović: Kazao da fokus ovogodišnjeg biznis foruma mora biti na realizaciji kapitalnih 

projekata u Bijelom Polju, a takođe i na Sjeveru Crne Gore. Naveo da i ove godine Savjet ima 

podršku od strane Privredne komore Crne Gore, koja je prihvatila da svojim učešćem pomogne  

kvalitetnijoj organizaciji biznis foruma. Kazao da su od brojnih tema na kraju odabrane dvije 

koje se odnose na status realizacije kapitalnih projekata na Sjeveru Crne Gore i valorizacije 

turističkih potencijala Sjevera, a samim tim i Bijelog Polja. 

Safet Franca: Pozdravio prisutne. Naveo da bi dobro bilo izbjeći zadnju nedelju jula mjeseca 

zbog velikih gužvi, jer tada imamo priliv stranih turista, dijaspore, a takođe i dosta manifestacija. 

Smatra da bi bolje bilo rasporediti ovakve događaje tokom cijele godine, zbog što veće 

efikasnosti. 

Hasan Ramović: Kazao da će Festival tamburaških orkestara najvjerovatnije biti organizovan 

u zadnjoj nedjelji jula, ali da ukoliko glavne zvijezde večeri ne budu mogli da dođu postoji 

vjerovatnoća da će se i termin festivala pomjeriti. Smatra da bi najbolja opcija bila da biznis 

forum bude organizovan u sklopu Festivala. 

Dalibor Đogović: Pozdravio prisutne. Naveo da je bolje organizovati Biznis forum u periodu 

kada nema velikih gužvi, zbog organizacionih okolnosti. Postoji problem smještaja u periodu 

kada se održava biznis forum, a takođe i zauzetost prostora koji su idealni za održavanje ovih 

događaja. Predložio da se sagleda mogućnost pomjeranja datuma Biznis foruma za 9. ili 10. 

mjesec.  

Hasan Ramović: Naveo da je potrebno konsultovati predsjednika opštine u vezi sa ovim 

prijedlozima, i smatra da ne bi trebalo pomjerati datum održavanja Biznis foruma jer tada 

imamo veliki broj ljudi iz dijaspore koji dolaze u Bijelo Polje tokom godišnjih odmora. Pitao da li 

ima još komentara? Dao na usvajanje drugu tačku dnevnog reda. 
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Savjet upoznat sa statusom organizacije 5. Bjelopoljskog biznis foruma, i potvrdio teme koje 

bi trebale da se nađu na Biznis forumu.  

 

 Prešao na treću tačku dnevnog reda – Ostale teme. Dao riječ Daliboru Đogoviću, šefu 

Kancelarije za lokalni ekonomski razvoj Opštine Bijelo Polje.  

 

Dalibor Đogović: Kazao da je KLER kancelarija u 2023. godini sprovela anketu privrednih 

subjekata o zadovoljstvu poslovanja i ključnim potrebama privrede tokom 2023. godine. Kazao 

da postoji evedentni problem nedostatka radne snage, ljudi koji motivisani boljim prihodima 

uslovima napuštaju poslodavce i idu ka zemljama EU i dalje. Kazao da Opština nije planirala 

izmjene prostorne dokumentacije tokom 2024. godine, posebno one koja se odnosi na biznis 

zone. Ono što je evidentno je da lokalni privrednici generalno nemaju primjedbe na cijene 

opštinskih taksi i naknada, koje su relativno u malim iznosima, dok veći fokus stavljaju na 

kvalitet usluga koje pružaju lokalna komunalna javna i privatna preduzeća u obavljanju 

svakodnevnih usluga (vodosnabdijevanje, odvoženje komunalnog otpada, nedostupnost 

parking mjesta u centru grada itd.) 

 

Kazao da je KLER kancelarija u saradnji sa drugim službama učestvovala u pripremi Izvještaja 

o realizaciji Strateškog plana razvoja Opštine Bijelo Polje za period 2023., i da je isti spreman za 

skupštinsku proceduru. Naveo da je, prema nacrtu Izvještaja, za 2023. godinu planirano 52 

projekta od čega je 18 u potpunosti realizovano ili je još u fazi realizacije, dok 34 projekta nisu 

realizovana. U pogledu brojki i iznosa sredstava, ukoliko uporedimo iznos planiranih sredstava 

za realizaciju navedenih projekata za 2023. godinu (26,599,759.00€) sa iznosom ukupno 

realizovanih sredstava (14.306.975,00 €) dolazimo do zaključka da je stepen realizacije 

projekata 53,79%. Iz navedenog, evidentno je da postoji dosta prostora za napredak u realizaciji 

projekata koji su predviđeni Strateškim planom Opštine za konkretno 2023. godinu. Kazao da je 

sjednica skupštine Opštine zakazana za 05.08.2024. god., kada će predmetni Izvještaj biti 

razmatran od strane odbornika lokalnog parlamenta. 

 

Hasan Ramović: Zahvalio se na izlaganju. Kazao da u nastavku slijedi sastanak sa 

predstavnicima Crnogorskog udruženja poslodavaca, sa kojim će biti potpisan Memorandum o 

saradnji. Naveo da je to bitno jer će Savjet imati podršku od strane Udruženja i u pogledu 

organizacije Biznis foruma i sličnih događaja. Pitao da li ima pitanja na izlaganje šefa Kancelarije 

za lokalni ekonosmski razvoj ?  

Zahvalio se prisutnima. Konstatovao da je Savjet obradio sve tačke dnevnog reda i pozvao 

članove Savjeta da nastave sastanak sa predstavnicima Crnogorskog udruženja poslodavaca. 

Sjednica završena u 11.15h. 
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Zaključci sa XXIII sjednice Savjeta za ekonomski razvoj : 

 

1. Savjet konstatovao prijedloge u vezi sa organizacijom 5. Bjelopoljskog biznis foruma i 

potvrdio teme koje će biti centralne na biznis forumu : status realizacije kapitalnih 

projekata na Sjeveru Crne Gore kao i valorizacija turističkih potencijala Sjevera Crne Gore. 

 

2. Savjet će u narednom periodu pokušati da ojača saradnju sa Crnogorskim udruženjem 

poslodavaca, sa kojim će biti potpisan Memorandum o saradnji. 

 

3. Šef KLER kancelarije obavijestio članove Savjeta o napretku u izvršenju Strateškog plana 

razvoja shodno Nacrtu Izvještaja o izvršenju Strateškog plana razvoja Opštine Bijelo Polje za 

2023. godinu. 

 

4. Savjet informisan da do kraja godine nije planirana izmjena Prostorno planske 

dokumentacije za teritoriju opštine Bijelo Polje. Takođe, Savjet informisan da će 

blagovremeno biti obaviješten o eventualnim izmjenama/dopunama Prostorno planske 

dokumentacije ukoliko to bude potrebno tokom 2025. godine.  

 

 

 

 

Zapisnik sastavio :                      Predsjednik Savjeta : 

Dalibor Đogović                    Hasan Ramović 

 

_______________________                                                                    ______________________ 

      


